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ROMÂNIA 

JUDEŢUL SUCEAVA 

ORAŞUL MILIŞĂUŢI 

CONSILIUL LOCAL 

 

P R O C E S   –   V E R B A L* 
încheiat astăzi 14 februarie 2017, în cadrul ședinței ordinare 

a Consiliului local al orașului Milișăuți 

 

 Ședința a fost convocată prin Dispoziția primarului cu nr. 56/8.02.2017, adusă la 

cunoştinţă publică prin afişare la sediul primăriei și pe internet, iar convocarea consilierilor 

s-a făcut prin invitații scrise, transmise sub luare de semnătură. 

 Dl secretar Semeniuc Viorel Dumitru efectuează apelul consilierilor şi constată că 

sunt prezenţi 14 din cei 15 consilieri locali aflaţi în funcţie precum și dl Levițchi Ioan, 

delegat al satului Lunca. Absentează nemotivat dl consilier Vițega Mihai. Mai sunt prezenți 

la ședință dl primar Mircea Laurus, dl secretar Semeniuc Viorel, dra cons. juridic Ioneac 

Iuliana Emmy, dl contabil-șef Dragan Florentin, dl. insp. Peslar Vasile, domnii Onufriciuc 

Dănuț - director al Școlii Gimnaziale Milișăuți și Mariuțac Mihai – administrator la 

unitatea de învățământ, cetățeni. 

 Se constată că este întrunit cvorumul legal iar şedinţa poate fi deschisă. 
 

 Dl preşedinte de şedinţă în funcție Cazac Adrian, preia conducerea lucrărilor 

ședinței și pentru început supune spre aprobare proiectul ordinii de zi, care cuprinde 

următoarele puncte: 

1 Prezentarea procesului-verbal al şedinţei consiliului local din 5 ianuarie 2017. 

Iniţiator: Viorel-Dumitru Semeniuc – secretarul oraşului Milişăuţi; 

2 Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii și a principalilor indicatori tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţii „Modernizare străzile Podului şi 

Amurgului, localitatea Bădeuţi, oraşul Milişăuţi, judeţul Suceava” 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

3 Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii și a principalilor indicatori tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţii „Îmbrăcăminte bituminoasă ușoară pe 

strada Tolovei, în orașul Milișăuți, județul Suceava” 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

4 Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii și a principalilor indicatori tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţii „Modernizare strada Ciortăriei, 

localitatea Bădeuţi, oraşul Milişăuţi, judeţul Suceava” 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

5 Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii și a principalilor indicatori tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţii „Canalizare şi staţie de epurare - oraşul 

Milişăuţi, judeţul Suceava” 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

                                                 
* Procesul-verbal are caracter provizoriu, urmând a fi aprobat la următoarea ședință a consiliului local. 
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6 Proiect de privind actualizarea valorii și a principalilor indicatori tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţii „Alimentare cu apă, sat Bădeuţi, oraş 

Milişăuţi, judeţul Suceava” 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

7 Proiect de privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici şi 

asigurarea cotei de cofinanţare pentru obiectivul de investiţii „Modernizare străzi 

balastate în oraşul Milişăuţi, judeţul Suceava” 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

8 Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului local al 

oraşului Milişăuţi în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii de la Şcoala 

Gimnazială Milişăuţi 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

9 Proiect de hotărâre privind actualizarea componenței comisiei de evaluare şi 

selecţionare a cererilor de finanţare nerambursabilă din fondurile bugetului local al 

orașului Milișăuți alocate pentru activități nonprofit de interes local 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

10 Proiect de hotărâre privind actualizarea componenței comisiei speciale pentru 

întocmirea inventarului bunurilor ce alcătuiesc domeniul public al oraşului 

Milişăuţi 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

11 Proiect de hotărâre privind aprobarea privind aprobarea Regulamentului de 

organizare si functionare a Bazei sportive multifuncționale din oraşul Milişăuţi 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

12 Proiect de hotărâre privind aprobarea emiterii de acte administrative fiscale, acte 

de executare silită și alte acte de către organul fiscal local din cadrul Orașului 

Milișăuți prin intermediul centrului de imprimare masivă 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

13 Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 la hotărârea consiliului local 

nr. 49 din 15.12.2016 privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale, precum şi a 

taxelor speciale, pe anul 2017, în orașul Milișăuți 

Iniţiator: Mircea Laurus – primarul oraşului Milişăuţi; 

14 Adrese, cereri, petiţii, întrebări sau interpelări. 

 

Ordinea de zi se supune la vot şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 

La punctul 1 al ordinii de zi dl președinte de ședință Cazac Adrian dă cuvântul dlui 

secretar Semeniuc Viorel pentru a prezenta procesul verbal al ședinței consiliului local din 

data de 5.01.2017. După prezentarea acestuia, nefiind observații sau propuneri de 

completări, dl președinte de ședință supune la vot procesul-verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

 

Ținând seama de prezența la lucrările ședinței a reprezentanților Școlii Gimnaziale 

Milișăuți, dl președinte de ședință Cazac Adrian propune ca înainte de a se trece la 
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dezbaterea celorlalte puncte de pe ordinea de zi să se acorde cuvântul domnului director 

Onufriciuc Dănuț pentru a prezenta personal consiliului local cererea unității de 

învățământ, având nr. 105/16.01.2017, și care ar fi urmat să fie discutată la pct. 14 al ordinii 

de zi. 

Propunerea este acceptată în unanimitate de către consilierii locali. 

 

Dl director Onufriciuc Dănuț solicită ajutorul Consiliului local pentru a face 

demersurile necesare în vederea obținerii autorizației ISU, învederând consilierilor faptul 

că pentru a obține aceasta autorizație este nevoie de avize, proiecte, ce nu pot fi întocmite 

fără ajutor de specialitate, iar școala nu are resursele necesare contractării respectivelor 

servicii. 

Dl primar Laurus Mircea întreabă care este suma estimată pentru obținerea autorizațiai 

ISU și dacă nu se pot accesa fonduri europene pentru acest demers. 

Dl director răspunde ca pentru a obține autorizația ISU, din informațiile dumnealui, nu 

se pot accesa astfel de fonduri. Suma estimată este de circa 100.000 lei. 

Dl primar Laurus Mircea informează că a propus înființarea unei gradinițe cu program 

prelungit pentru preșcolari însa de la București i s-a comunicat faptul că pentru a da curs 

acestui demers este nevoie să se dovedească că părinții doresc să beneficieze de un 

asemenea serviciu și că există numărul necesar de preșcolari. 

Dl. director Onufriciuc Dănuț precizează că s-au demarat o activitate de consultare a 

părinților în acest sens. 

Dl consilier Sauciuc Adrian ridică problema sălii de sport de la școală, care nu mai 

corespunde și ar trebui găsită o soluție. 

Dl. primar Laurus Mircea apreciază că s-ar putea folosi Sala de sport a orașului, iar 

transportul să se facă cu microbuzele. 

Dl. administrator Mariuțac Mihai arată că cele două microbuze nu fac față numărului 

de elevi navetiști, uneori se circulă și peste capacitatea acestora, ceea ce este o încălcare a 

legii. Soluția ar fi să se procure un autobuz de mai mare capacitate sau să se elimine 

anumite zone situate la distanțe mai mici. 

Dl primar Laurus Mircea arată că se va preocupa de obținerea unor mijloace de 

transport suplimentare pentru anul școlar viitor. 

În încheiere dl director Onufriciuc Dănuț adresează consilierilor locali rugămintea de a 

avea în vedere la construirea bugetului local și sumele necesare obținerii avizului ISU, mai 

ales că în acest sens s-a stabilit de către inspectorii ISU Suceava termen de conformare. 

 

 Se trece la punctul nr. 2 din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind actualizarea 

valorii și a principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii 

„Modernizare străzile Podului şi Amurgului, localitatea Bădeuţi, oraşul Milişăuţi, 

judeţul Suceava”. 

 Pentru început dl preşedinte de şedinţă Cazac Adrian dă cuvântul dlui inspector 

Peslar Vasile care aduce la cunostința consilierilor că este vorba despre actualizarea 
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indicatorilor economici, pentru a putea trimite mai departe documentația fiind necesară 

actualizarea acestor indicatori cu noua valoare a TVA de 19%. 

 Dl primar arata ca în cadrul programului PNDL ceea ce a fost valabil anul trecut nu 

mai este valabil anul acesta, motiv pentru care de la minister s-au cerut indicatorii 

actualizați la zi pentru toate proiectele de investiții în curs. Acesta arată de asemenea ca 

probabil joia viitoare va pleca din nou la București unde speră să obțină și finanțarea pentru 

unele proiecte noi, cum ar fi drumul de legatură Bădeuți - Satul Mare, etc. 

 La discuții se înscriu următorii consilieri locali: 

- Dl consilier local Popescu Mircea sugerează să se prindă și podețele de pe marginea 

drumurilor atunci când se va face întabularea drumurilor. 

Dl secretar răspunde că podețele, șanțurile sunt oricum parte din drumul public, și trebuie 

introduse ca atare în măsurători și inventare. 

- Dl consilier Popescu Mircea întreabă daca s-a înaintat proiectul la Căminul cultural, nu 

este necesară actualizarea indicatorilor și pentru acesta? 

Dl insp. Peslar Vasile arată ca se va actualiza și acest proiect, deocamdată pentru ședința 

de astăzi s-a reușit realizarea documentațiilor doar pentru ceea ce se află pe ordinea de zi. 

- Dl președinte de ședință Cazac Adrian sugerează d-lui primar să efectueze reparații și la 

Căminul cultural Bădeuți, care arată jalnic și face de rușine centrul localității. 

Dl. primar Mircea Laurus arată că are în vedere și reparații la fațada Căminului Bădeuți, 

probabil la primăvară. 

- Dl președinte de ședință Cazac Adrian reamintește și de solicitarea venită din partea 

măicuțelor de la Așezământul de copii Rădăuți pentru a se repara drumul de pe hotar iar dl 

consilier Popescu Mircea despre necesitatea de a se interveni și pe strada Abatorului. 

Dl primar Mircea Laurus arată că va ține cont de aceste propuneri. 

 Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot, hotărârea fiind aprobată cu 

unanimitate de voturi. 

 

 La punctul nr. 3, Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii și a principalilor 

indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii investiţii „Îmbrăcăminte 

bituminoasă ușoară pe strada Tolovei, în orașul Milișăuți, județul Suceava”, după 

prezentarea proiectului de hotărâre, la cuvânt se înscrie dl. consilier Popescu Mircea care 

întreabă ce anume se înțelege prin îmbrăcăminte bituminoasă ușoară? 

Dl primar Laurus Mircea răspunde ca este vorba despre drum asfaltat, cu grosimea stratului 

de asfalt undeva în jurul a 15 cm, dintre care 10 cm reprezentând îmbrăcămintea și 5 cm 

stratul de uzură. 

 În continuare dl președinte de ședință Cazac Adrian supune spre aprobare proiectul 

de hotărâre care este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 

 La punctul nr. 4, Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii și a principalilor 

indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii investiţii „Modernizare 

strada Ciortăriei, localitatea Bădeuţi, oraşul Milişăuţi, judeţul Suceava”, după 

prezentarea proiectului de hotărâre, nefiind înscrieri la cuvânt, dl președinte de ședință 

Cazac Adrian supune spre aprobare proiectul de hotărâre care este aprobat cu unanimitate 

de voturi. 
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 Punctul nr. 5, Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii și a principalilor 

indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii investiţii „Canalizare şi staţie 

de epurare - oraşul Milişăuţi, judeţul Suceava”, după prezentarea acestuia, nefiind 

înscrieri la cuvânt, dl președinte de ședință Cazac Adrian îl supune la vot, constatându-se 

că este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 

 La fel la punctul nr. 6, Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii și a 

principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii investiţii 

„Alimentare cu apă, sat Bădeuţi, oraş Milişăuţi, judeţul Suceava”, după prezentarea 

acestuia, nefiind înscrieri la cuvânt, dl președinte de ședință Cazac Adrian îl supune la vot, 

constatându-se că este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 

 La punctul nr. 7, Proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori 

tehnico-economici şi asigurarea cotei de cofinanţare pentru obiectivul de investiţii 

„Modernizare străzi balastate în oraşul Milişăuţi, judeţul Suceava”, după prezentarea 

proiectului de hotărâre, dl. primar Laurus Mircea precizează că este un proiect nou propus 

pentru finanțare, în cadrul PNDL, constând în modernizarea mai multor străzi atât din 

Milișăuți cât și din Bădeuți, în total circa 5 km. 

 Dl insp. Peslar Vasile menționează că un asemenea proiect necesită fonduri foarte 

mari care nu se pot asigura din bugetul local, de aceea s-a depus solicitarea de finanțare 

prin PNDL. 

 Dl președinte de ședință Cazac Adrian supune spre aprobare proiectul de hotărâre 

care este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 

 În continuare se trece la punctul nr. 8, Proiect de hotărâre privind desemnarea 

unui reprezentant al Consiliului local al oraşului Milişăuţi în Comisia pentru evaluarea 

şi asigurarea calităţii educației de la Şcoala Gimnazială Milişăuţi. 

 Se prezintă proiectul de hotărâre, raportul de specialitate și raportul de avizare al 

comisiei, care conține și o propunere pentru reprezentantul consiliului local în comisia 

respectivă, pe dl. viceprimar Popescu Vichentie. 

 Dl. consilier Popescu Mircea îl propune pe dl. consilier Pascaru Ioan Virgil. 

 Dl. viceprimar Popescu Vichentie anunță că refuză nominalizarea făcută de comisie. 

 Alte propuneri nu se mai fac, dl consilier Pascaru Ioan Virgil acceptă nominalizarea. 

Dl. președinte de ședință Cazac Adrian supune la vot hotărârea de desemnare a dlui Pascaru 

Ioan Virgil ca reprezentant al consiliului local în comisia de evaluare și asigurare a calității 

educației. Hotărârea se adoptă cu unanimitate de voturi. 

 

 La punctul nr. 9, Proiect de hotărâre privind actualizarea componenței comisiei 

de evaluare şi selecţionare a cererilor de finanţare nerambursabilă din fondurile 

bugetului local al orașului Milișăuți alocate pentru activități nonprofit de interes local, 

după prezentarea proiectului de hotărâre, a raportului de specialitate și a raportului de 

avizare al comisiei, dl consilier Pascaru Ioan Virgil face propunerea ca această comisie să 

fie completată și cu reprezentanți ai consiliului local, astfel încât fiecare grup politic să 

aibă câte un reprezentant. 
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 Dl. președinte de ședință Cazac Adrian supune la vot această propunere, care este 

aprobată cu unanimitate de voturi. 

 În continuare sunt propuși a fi incluși ca membri în comisie domnii consilieri 

Daniliuc Mircia din partea PNL și Hreniuc Viorel din partea PMP. 

 Propunerile sunt însușite de consiliul local cu unanimitate de voturi. 

 Alte propuneri nu mai sunt, dl. președinte de ședință Cazac Adrian supune la vot 

proiectul de hotărâre care este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 

 Se trece la punctul nr. 10, Proiect de hotărâre privind actualizarea componenței 

comisiei speciale pentru întocmirea inventarului bunurilor ce alcătuiesc domeniul 

public al oraşului Milişăuţi. 

 După prezentarea proiectului de hotărâre și a rapoartelor de specialitate și de avizare,  

dl. consilier Pascaru Ioan Virgil întreabă când a fost înființată această comisie, pentru că 

acum câteva ședințe în urmă dl secretar a prezentat o informare că această comisie nu a 

fost constituită. 

Răspunde dl. secretar Semeniuc Viorel că informarea pe care a prezentat-o consiliului local 

la finele anului trecut se referă la comisia cu atribuții în aplicarea Legii nr. 15/2003, nu la 

comisia de inventariere a domeniului public. De asemenea dl secretar precizează că modul 

de constituire al acestei comisii speciale pentru inventarierea domeniului public este expres 

reglementat de art. II alin. (2) lit. b) din Normele tehnice aprobate prin HG nr. 548/1999. 

 Dl consilier local Hreniuc Viorel sugerează că ar trebui realizat pe lângă inventarul 

domeniului public și un inventar al domeniului privat la Orașului Milișăuți, pentru a exista 

o evidență clară. 

 Alte intervenții nu mai sunt, dl. președinte de ședință Cazac Adrian supune la vot 

proiectul de hotărâre care este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 

 La punctul nr. 11, Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

organizare si functionare a Bazei sportive multifuncționale din oraşul Milişăuţi, dl. 

secretar reamintește domnilor consilieri că acest proiect de hotărâre a mai fost dezbătut la 

29 iulie 2016, fiind amânat pentru a i se aduce îmbunătățiri. 

La cuvânt se înscriu: 

- dl. consilier Pascaru Ioan Virgil întreabă dacă Baza sportivă include și sala de sport? 

Răspunde dl. primar Mircea Laurus că baza sportivă nu include sala de sport. 

- dl. consilier Pascaru Ioan Virgil face remarca că în actuala formă a regulamentului apare 

și activitatea de patinoar și întreabă câți bani s-au strâns pentru această activitate, dacă se 

acoperă consumul de apă și curent electric? 

- dl. primar Mircea Laurus arată că de patinoar este responsabil dl Lazăr Gheorghe iar din 

câte știe intrarea este liberă la patinoar.  

- dl. Prisacari Viorel confirmă că intrarea este liberă, se plătește doar pentru închirierea de 

patine, cei care nu au patinele le pot închiria, de la o persoană particulară, cu 5 lei. 

- dl. consilier Popescu Mircea se referă la art. 23 din regulament, care interzice consumul 

de alcool la baza sportivă, cine urmărește aplicarea acestuia? 
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- dl. primar Mircea Laurus arată că după ce va fi votat regulamentul va intra în vigoare și 

va trebui respectat de către toți utilizatorii, iar supravegherea se va face de responsabilul 

bazei sportive. 

- dl. consilier Popescu Mircea întreabă cine este responsabil la sala de sport. 

Răspunde dl. primar Mircea Laurus că la sala de sport responsabil este Mariuțac Brândușa. 

- dl. consilier Hreniuc Viorel explică consilierilor că acest regulament se aprobă de către 

consiliul local și se pune în aplicare de către primar; consiliul local poate oricând verifica 

modul de punere în aplicare a hotărârilor consiliului local. 

 Dl. președinte de ședință Cazac Adrian supune la vot proiectul de hotărâre care este 

aprobat cu 9 voturi pentru și 5 voturi împotrivă (grupul PNL: Cazac Adrian, Daniliuc 

Mircia, Pascaru Ioan Virgil, Popescu Mircea, Țical Nicolae). 

 

 Se trece la punctul nr. 12, Proiect de hotărâre privind aprobarea emiterii de acte 

administrative fiscale, acte de executare silită și alte acte de către organul fiscal local 

din cadrul Orașului Milișăuți prin intermediul centrului de imprimare masivă. 

 După prezentarea proiectului de hotărâre și a rapoartelor de specialitate și de avizare,  

dl. consilier Popescu Mircea cere cuvântul și își exprimă temerea că dacă actele emise de 

primărie nu vor mai fi semnate și ștampilate, când va veni omul la primărie va fi purtat de 

la Ana la Caiafa, pentru că nu se va ști cine a făcut acea hârtie. 

 Dl contabil-șef Dragan Florentin lămurește consiliul local că aceste acte vor purta 

numele celor implicați în emiterea actului respectiv, omul cu siguranță va ști la ce birou să 

se adreseze. Emiterea acestor acte în regim de imprimare masivă are rolul de reduce 

birocrația, de a scurta timpul necesar transmiterii actelor, întrucât se consumă mult timp 

cu semnarea și ștampilarea acestora. 

 Alte intervenții nu mai sunt, dl. președinte de ședință Cazac Adrian supune la vot 

proiectul de hotărâre care este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 

 Se trece la punctul nr. 13, Proiect de hotărâre privind privind modificarea 

anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului local nr. 49 din 15.12.2016 privind stabilirea 

impozitelor şi taxelor locale, precum şi a taxelor speciale, pe anul 2017, în orașul 

Milișăuți. 

 După prezentarea proiectului de hotărâre și a rapoartelor de specialitate și de avizare, 

nefiind intervenții, dl. președinte de ședință Cazac Adrian supune la vot proiectul de 

hotărâre care este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 

 Dl președinte de ședință Cazac Adrian anunță trecerea la ultimul punct al ordinii 

de zi, nr. 14, Adrese, cereri, petiţii, întrebări sau interpelări: 

- se prezintă o cerere cu nr. 289/11.01.2017 depusă de dl Voiașciuc Ioan care solicită teren 

în concesiune pentru construirea unei locuințe. 

Se decide amânarea dezbaterii acestei solicitări până la întocmirea unui referat de către 

doamna arhitect-șef Balan Oana privind obiectul cererii. 

- dl. secretar. Semeniuc Viorel Dumitru prezintă consiliului local și d-lui primar o 

informare în legătură cu unele obligații ce revin aleșilor locali, respectiv întocmirea 
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rapoartelor de activitate pentru anul precedent și organizarea de întâlniri, audiențe cu 

cetățenii. 

- în continuare dl. secretar Semeniuc Viorel prezintă mai multe adrese ale Instituției 

Prefectului Județului Suceava, cu nr. 492/27.01.2017, 23601/27.01.2017, 998/27.01.2017, 

24591/31.01.2017. 

- dl. delegat sătesc Levițchi Ioan propune achiziția unui autogreder pentru reparații la 

drumuri. De asemenea propune să se întocmească documentația necesară pentru acordarea 

titlului de cetățean de onoare dlui doctor Florin Casoinic, considerând că este mai bine să 

fie răsplătiți măcar cu titluri onorifice astfel de oameni din timpul vieții și nu post-mortem. 

- dl. primar Mircea Laurus arată că întradevăr avem mulți oameni care merită acest titlu, 

de exemplu dl. profesor Cârmaci Gheorghe, care a fost respins de consiliu, sau doctorul 

Voinescu, pe care nici măcar nu l-a propus fiindcă este rudă și s-ar fi comentat în această 

privință. 

- domnii consilieri Pascaru Ioan Virgil și Popescu Mircea solicită d-lui primar să urgenteze 

acordarea unui ajutor de urgență pentru copiii familiei Chelaru, se pare că funcționarii de 

la primărie tergiversează acordarea ajutorului. 

Dl. primar arată că va verifica situația. 

 

 Dl președinte de ședință Cazac Adrian, constatând că nu mai există alte intervenții, 

ordinea de zi fiind epuizată, declară închisă ședința consiliului local. 

 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare, unul 

pentru afişare iar al doilea la dosarul de şedinţă. 

 

Preşedinte de şedinţă,  Secretar, 

Cazac Adrian  Viorel Dumitru Semeniuc 

   

 


